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§ 5 
Kostnader med anledning av pandemin 
 

Svar på skrivelse från (S), (V) och (Fi)  

Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutade att återremittera ärendet till 
stadsdelsförvaltningen. 

Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått en skrivelse från 
socialdemokraterna (S), vänsterpartiet (V) och Feministiskt initiativ (Fi). 
Partierna tar i ärendet upp vikten av att förvaltningen kan särredovisa 
kostnadsreduceringar med anledning av pandemin för en bättre analys av 
pandemins inverkan på verksamhetsområden i förvaltningen. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning stadsledningskontoret (SLK) utreder för 
närvarande pandemins ekonomiska effekter och hur dessa ska återredovisas i 
stadens olika nämnder. Förvaltningen avvaktar utredningen för att kunna ge ett 
svar på skrivelsen. 
 
Förvaltningen redogör kort för den återredovisning som gjorts under perioden 
mars till december 2020 i form av ekonomiärenden som månadsrapporter, 
tertialbokslut samt verksamhetsberättelsen. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 
9 mars 2021. 
Dnr EÅV 2020/574.   
 
Yrkanden 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) yrkade att stadsdelsnämnden 
ska besluta att återremittera ärendet till stadsdelsförvaltningen med anledning av 
att invänta pågående utredning. 
 
Gustav Johanssons (M) yrkade bifall till Veronica Palm (S) återremissyrkande. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Gustav Johansson (M) fann att nämnden beslutade att återremittera 
ärendet till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning. 
 
Ersättaryttrande 
Lisa Palm (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och vänsterpartiets 
gemensamma yrkande. 


